
 

 

 

 

 

 

 

Samenvatting IKC-Raad vergadering woensdag 12 maart 2025  

  

Hieronder een verslag van deze vergadering:  

  

Bezoek van Patricia Visser (bestuurder) en Martijn Beekhof (Directeur kwaliteit en personeel). Zij 

hebben de KC raad geïnformeerd over drie processen/ onderwerpen die gaande zijn. De inhoud 

hiervan is voorlopig vertrouwelijk. Wanneer er meer bekend is, zullen we u hierover uiteraard 

informeren.  

Verdeling van de studiedagen per jaar 

Het is elk jaar een hele puzzel en er wordt zoveel mogelijk rekening gehouden met alle behoeftes. 
Veel factoren spelen hierin een rol, wat het ingewikkeld maakt. Er zijn onder andere veel regels 
vanuit de overheid. Voor de administratiedagen gelden ook weer andere eisen dan voor de 
studiedagen. Er zijn op De Notenbalk geen extra onderwijsuren waardoor een week vrij niet mogelijk 
is.  
  
Contact met de IKC-raad  

Voor vragen, opmerkingen, suggesties, etc. kunt u contact opnemen met de IKC-Raad via dit e-

mailadres: kcr@notenbalk-zwijndrecht.nl. Mocht u een vergaderpunt willen inbrengen, dan kunt u dit 

ook melden via dit e-mailadres. Ook kunt u uiteraard één van de leden aanspreken.   

   

De volgende vergadering is op woensdag 21 mei 2025.  
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